
OPPRETTELSE AV ARBEIDSGRUPPE FOR FORHOLDET TIL OSLO KOMMUNE 

På siste generalforsamling ble det gjort følgende vedtak: 

 
Styret kontakter beboerforeninger som har samme utfordringer med infrastrukturen 
som Brenna Vel, i den hensikt å få etablert en arbeidsgruppe som skal jobbe for å få 
Oslo kommune til å ta en større del av ansvaret for infrastrukturen i området. 
Beboerne og generalforsamlingen holdes fortløpende orientert om arbeidet. 
 

Dette krever deltagelse til arbeidsgruppen, og styret ber nå om forslag på medlemmer som 

kan tenkes å bidra med dette arbeidet. Vi håper også å få med representanter fra andre vel 

som kan ha erfaring eller synspunkter på hvordan dette arbeidet bør gjøres. Om du ikke selv 

ønsker å bidra kjenner du kanskje noen du vil foreslå som deltagere i arbeidsgruppen. 

Ta kontakt enten direkte til en av styremedlemmene eller via e-post til leder@brennavel.no  
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Styreleder 
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